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Volgens de schermers van SV Valiant uit ‘ t Harde kampt hun sport met een enorm imagoprobleem. Foto 

BRAM VAN DE BIEZEN 

Schermen: hoffelijke sport en zeker 
niet elitair 
Het aantal mensen dat aan schermen doet zit al jarenlang op een stabiel maar laag 

niveau. Eén van de redenen hiervoor is dat de sport volgens de schermers met een 

enorm imagoprobleem kampt. Veel mensen zien schermen als een elitesport die ook nog 

eens duur en gevaarlijk is. Ook bij schermvereniging SV Valiant uit 't Harde is dit een 

bekend probleem. 
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